
 
          Gdańsk, 13.01.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

  

Interpelacja Nr  

Pani  

Aleksandra Dulkiewicz  

Prezydent Miasta Gdańska   

 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994  

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

 

UŁATWIEŃ DLA KLIENTÓW PLACÓWKI POCZTOWEJ W GDAŃSKU BRZEŹNIE 

 

W Brzeźnie istnieją dwie placówki pocztowe: jedna przy ulicy Mazurskiej, druga zaś przy ulicy Dworskiej. 

Nazwa tej drugiej ma u części brzeźnian znaczenie raczej zwyczajowe, ponieważ placówka mieści się 

faktycznie przy al. gen. J. Hallera 233 i stanowi Filię Urzędu Pocztowego nr 26 w Gdańsku. Lokal wchodzi 

w skład Wspólnoty Mieszkaniowej, w której udziały ma także Gmina Miasta Gdańska. Na problem 

zwróciła mi uwagę Pani Zofia Madej, która wraz z mieszkańcami przedstawiła ważną perspektywę osób 

starszych, ludzi z niepełnosprawnościami oraz rodziców z dziecięcymi wózkami. Placówka pocztowa przy 

Al. Hallera jest ważnym miejscem, które jednak, w odróżnieniu od Urzędu Pocztowego przy  

ul. Mazurskiej, nie ma podjazdu dla wózków, a istniejące schodki pozbawione są barierki, co zwłaszcza 

w okresie zimowym stwarza ryzyko niestabilności i przewrócenia się przez interesariuszy wchodzących 

do lokalu. Problem, który jest znany także Radzie Dzielnicy Brzeźno, przedstawiam na załączonym 

zdjęciu. W przedmiotowej sprawie kontaktowałem się już wstępnie z Gdańskimi Nieruchomościami. 

 

W związku z powyższym jako radny Miasta Gdańska proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

 

1. Czy władze Gdańska widzą możliwość wykonania w miejsce schodków podjazdu (wraz z 

barierkami), który umożliwiłby bezpieczne dostanie się do lokalu osobom starszym, ludziom  

z niepełnosprawnościami oraz rodzicom z dziecięcymi wózkami? 



 
 

 

2. Które miejskie instytucje i inne podmioty, oprócz Wspólnoty Mieszkaniowej Hallera 233, będą 

właściwe przy uzyskiwaniu pozwoleń i dopinaniu innych formalności dot. podjazdu i barierki? 

3. Jaki byłby szacunkowy koszt takiego przedsięwzięcia i jakie są możliwości partycypacji Gminy 

Miasta Gdańska we współfinansowaniu takiej inwestycji? Czy, z uwagi na głównego docelowego 

beneficjenta, byłoby możliwie uzyskanie środków z np. Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych lub innej instytucji? 

 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

 

Radny Miasta Gdańska

           Andrzej Skiba 

ZAŁĄCZNIK 

  


